

Referat fra bestyrelsesmøde den 9. oktober 2018

1. Evaluering af sommerfest - herunder økonomien v/Niels

Det fungerede fint med DJ-musik, men Laven-bandet var savnet.

Skal vi leje udstyr fremover? Hvis vi lejer, er vi samtidig forsikrede mod skader.

Er der nogle, der spiller live under maden, skal de forstærkes, så man kan hør dem.

Mobilepay fungerer rigtig godt!

Vi skal have en større bar, så folk kan hænge i baren.

Folk efterlyste ikke vin, så vi behøver ikke sælge vin fremover – højst en enkelt kasse af hver.

Skal der fortsat være nogle, der får gratis drikkevarer for et styk frivilligt arbejde ift. sommerfesten?

Hvordan administrerer vi det? Det skal drøftes til kommende sommerfest.

2. Evaluering af æblepressedagen

Der var 8-9 personer til at plukke æbler. Selve dagen fungerede perfekt. Vejret var godt, og alle var glade – og så fandt Stig stativet til presseren!! :-)) Det var en rigtig hyggelig dag!

3. Info v/Stig ang. kajakstativer

Der arbejdes fortsat på nye stativer.

4. Generalforsamling den 7. november:

a. Lokalet i Alling er bestilt.

Stig har reserveret beboerhuset.

b. Indkaldelse, deadlines og tidspunkt for mødet

Stig og Niels laver indkaldelse. Deadline er 1/11. Tidspunkt: kl. 19.30

c. Indkøb, kaffebrygning mv.

Rune står for at gøre klar. Vi andre kommer 18.15

Niels køber ind, evt. sammen med Majken

d. Årsregnskab v/Niels

Regnskabet udviser et overskud på ca. 15.000 kr.

Det er godkendt af bestyrelsen til fremlæggelse på generalforsamlingen. Når det er godkendt af generalforsamlingen, lægges regnskabet ud på Laven.dk

e. Skal vi have banko for at lokke folk af huse?

Droppet

f. Den formelle del – valg til bestyrelsen:

Stig (genopstiller ikke), Niels (genopstiller)

Vi skal afklare, hvorvidt Majken er på valg, idet hun sidste år blev valgt til Mettes plads, som teknisk set er på valg i år - således at vi har 3 på valg hvert år

Majken er på valg

Christine, Gert og Rune blev sidste år valgt for ny 2-årig periode.

De er ikke på valg

Frank og Bodil er suppleanter og Flemming Würtz og Asbjørn Bjerre er revisorer, alle valgt

for en 1-årig periode.

De er alle på valg.

Vi drøftede, hvad vi gør ift. en ny formand. Vi undersøger om vi kan håndplukke et nyt formands emne, ellers må vi annoncere efter interesserede. Stig hjælper gerne med overgangen til den nye formand.

Kan vi uddelegere forskellige opgaver, fx udlejning af teltene, til borgere?

Fastelavn er et arrangement, der kunne uddelegeres til børnefamilierne?

Skal vi lave drejebøger over de kendte arrangementer?

5. Eventuelt

Anne Lund har kontaktet lodsejeren af Udsigten mhp. at rydde beplantningen, så udsigten genetableres. Lodsejeren vil ikke rydde, men giver tilladelse til at Alling Beboerforening og Laven Borgerforening samarbejder om at rydde pletten.

Franks tilføjelse til ovenstående:

Laven Borgerforenings forsikring må meget gerne komme i spil, så vidt det er muligt, sådan at Lavenborgere, der hjælper til, kan være dækket ind af forsikringen, hvis uheldet skulle være ude. Det er ikke meningen, at Borgerforeningen skal involveres i dette arbejde.

Hvis borgerforeningens bestyrelse vil indvillige i dette, må de meget gerne sende forsikringsbetingelserne til Anne Lund, så disse kan fortolkes, og man kan se, hvordan dette kan gøres og hvad de overhovedet dækker.

Hjemmesiden skal fornyes, og platformen skal skiftes, da den nyværende platform ikke længere bliver serviceret. Den nye bestyrelse skal se på, hvad der skal ske med hjemmesiden.